Zbirne imenice
 
	Zbirne imenice tvorimo pomoću sufiksa 		 i 		.

Kod zbirnih imenice može doći do glasovne promjene koju zovemo 			.
Npr.



 U zbirnih imenica na –ad krati se skup ije u je, e.		 npr.: 
U zbirnih imenica na –je skup ije se ne krati			npr.

Od dolje navedenih imenica napravite zbirnu imenicu:
grana 				
grozd									
momče				
drvo					
list					
prut					
posuda				
zvijer					
brod					
brat					
naziv					
grm					
osoba					
unuče						
Šuma je puna 				 (listopadno drveće).
Pobijedila je 					 (najbolja momčad).
Moram proučiti 				 (stručno nazivlje) za taj projekt.
Zemlja je puna 				 (otpalo lišće).
U sudoperu ima 				 (prljavo posuđe).
U šumi smo se svakog trena susretali s 			 (suho granje).
Za Uskrs pravimo šibe od 			 (zeleno pruće).
Idući petak igramo s 				 (najbolja momčad).
Baka voli biti s 				 (svoja unučad).
Moj muž nedjeljom navečer igra košarku s 				 (svoja braća).
Jesi li čítala knjigu „Vlak 			 (siročad)“?
[bookmark: _GoBack]Oni se ponose 				 (svoja janjad).




